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 Datum 
Kommunala Pensionärsrådets 2015-09-16 
arbetsutskott  
  
 
§ 10 
 
Föregående protokoll 
 
Kommunala pensionärsrådets AU beslutar 
 

1. AU har tagit del av tidigare protokoll. 
 

2. Rådet föreslås besluta att föreningarnas namn samt kontaktperson för föreningen med 
telefonnummer och mailadress ska läggas ut på Ljusdals kommuns hemsida. 
 

 
Sammanfattning  
 
Föregående protokoll gås igenom.  
 
Målen som KPR arbetat med är ute på remiss hos föreningarna. Målen kommer att fastställas 
vid nästa råd för att sedan skickas vidare till Kommunstyrelsen.  
 
Reglementet för KPR är antaget och diariefört. Reglementet kommer att mailas ut till er som 
har mail.  
 
AU föreslår att rådet ska bestämma att föreningarnas namn samt kontaktperson för föreningen 
med telefonnummer och mailadress ska läggas ut på Ljusdals kommuns hemsida.  
 
Studieresan till Sundsvall blir i oktober. En inbjudan kommer att skickas till KPRs 
representanter i arbetsgruppen som består av Jan Nilsson och Kristina Olsson. Jan Nilson tar 
upp om senaste Uppdrag Granskning om hur dåligt det var med hemtjänsten i Göteborg och 
bra i Sundsvall. Helena Brink informerar om att det är till den enheten i Sundsvall som 
studieresan ska ske.  
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§ 11 
 
Utvärdering tillgänglighetsdagen 
 
Kommunala pensionärsrådets AU beslutar 
 

1. Informationen noteras till protokollet. 
 

2. KPR ska utse representanter till en arbetsgrupp för tillgänglighetsdagen. 
 
 
Sammanfattning 
 
Det var två ledamöter från AU med på tillgänglighetsdagen. De två tyckte att dagen var bra 
och att det var lovvärt med priset till Eurosko. Det var dock lite folk som besökte bokborden 
på innetorget. Det måste nog till något mer för att locka folk, t.ex. föreläsning om fallolyckor 
eller brandvarnare.  Andra exempel som nämns är att vara med omsorgsförvaltningens en dag 
för äldre den 1:a oktober varje år och att man kanske inte ska ha bokbord under 
föreläsningstid så att alla får höra på föreläsningarna.  
 
Helena Brink informerar att det ska tillsättas en arbetsgrupp som ska arbeta med att utveckla 
tillgänglighetsdagen. I den gruppen kommer ordföranden och sekreteraren i rådet vara med 
samt två eller tre personer från respektive råd.  
 
 
§ 12 
 
Övriga frågor 
 
Kommunala pensionärsrådet beslutar 
 

1. Informationen noteras till protokollet. 
 
 
Sammanfattning 
 
När det gäller ordinarie ledamöter är det endast en person per förening som kan ordinarie 
ledamot. Telefonlistan kommer att ändras därefter.  
 
Det nya reglementet har antagits av Kommunstyrelsen och är diariefört.  
 
Föredragningslistan till omsorgsnämnden kommer att mailas ut till de i rådet som har mail.  
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 Datum 
Kommunala Pensionärsrådets 2015-09-16 
arbetsutskott  
 
 
 
Uppföljning av omsorgsnämndens budget kommer att vara en punkt på nästa råd. På onsdag 
har omsorgsnämnden sammanträde och då kommer nämnden ge ett uppdrag att utreda om att 
Individ- och familjeomsorgen ska läggas på egen nämnd med egen budget.  
 
Första och andra december blir det en föreläsning om demens och demenssjukdomar. En 
inbjudan kommer att skickas ut till rådets medlemmar.  
 
DHR kommer att bjuda in till en föreläsning om personlig service och hemtjänst. Inbjudan 
kommer att skickas ut till rådets medlemmar. Dagen kommer att börja med lunch 11.30 som 
DHR bjuder på.  
 
Inbjudan om Peppar peppar dagen kommer att skickas ut. 
 
Till sista rådet är planeringen att vara i Järvsö. Olle Fack, ordförande i Destination Järvsö 
kommer att bjudas in.  
 
Några föreningar har skickat in yttranden angående remissen från omsorgsförvaltningen om 
ändrade avgiftstaxor.  En fråga kommer om hur besparingen ser ut när det gäller nyckeltalen 
för personaltäthet. Helena svarar att besparingen ska framgå i konsekvensanalysen.  
 
Anhöriga till boende på Björkbacka vill att Helena Brink kommer och informerar anhöriga 
och de fem på boendet som är kvar på Björkbacka om planerna för dem. Anhöriga får 
kontakta enhetschefen på Björkbacka och lägga på förslag att Mikael Mårtensson, bitr. 
verksamhetschef ÄO/SO kommer ut och informerar.   
 
En fråga ställs om det statliga anslaget om medel för att öka bemanningen där ansökan ska 
vara inne innan 1:a oktober. Omsorgsförvaltningen har skickat in ansökan och har fått pengar. 
För de extra pengar man fått från staten i år har man anställt mer personal i ett projekt i en 
hemtjänstgrupp samt anställt fler i bemanningsenheten. Nästa år får omsorgsförvaltningen nya 
pengar men det är inte klart vad de pengarna ska gå till än.  
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